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          В ходе выполнения бакалаврской выпускной квалификационной работы разработан проект бизнес центра с двумя различными типами балочных перекрытий. Разработана проектная документация в соответствии с Постановлением правительства РФ от 16 февраля 2008г. № 87 «О составе разделов проектной документации и требованиях к их содержанию».  Произведен сравнительный анализ обоих типов перекрытия, сделаны выводы о целесообразности применения каждого из них.
        

        
          In the course of the bachelor's final qualifying work, a business center project was developed with two different types of beam ceilings. Project documentation was developed in accordance with the Decree of the Government of the Russian Federation of February 16, 2008. № 87 "On the composition of sections of project documenta-tion and the requirements for their content." A comparative analysis of both types of overlap was made, conclusions were drawn on the expediency of using each of them.
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